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Onderwerp: Snelfietspad Eindhoven - Helmond 
 

15-1-20 

Geacht College, 

 

Er wordt al sinds de jaren ’90 gepraat over de realisatie van een snelfietspad tussen de stations van Eindhoven 

en Helmond. Gelukkig wordt er met steun van de provincie de laatste jaren ook echt gewerkt aan de realisatie 

van het snelfietspad. De gemeente Helmond heeft inmiddels het hele tracé op haar grondgebied aangelegd 

en legt in 2020 zelfs een extra fietsbrug over het kanaal om het centraal station beter op het fietspad aan te 

sluiten. De gemeente Eindhoven heeft ook een goed fietspadennetwerk. De ontbrekende schakel in het tracé 

ligt in de gemeenten Nuenen en Geldrop-Mierlo.  

 

Volgens de laatste informatie die beschikbaar is (antwoorden op Statenvragen PvdA d.d. 2 april 2019) stelt u 

dat oplevering van het gehele tracé in 2020 (conform de bestuursovereenkomst met de gemeenten) zal 

plaatsvinden. Dit fietspad moet ervoor zorgen dat er meer mensen de auto laten staan en op de (elektrische) 

fiets naar hun werk in Eindhoven of Helmond gaan. De realisatie van dit fietspad is daarmee superbelangrijk 

om de bereikbaarheid binnen de regio Eindhoven-Helmond te verbeteren. Nu vanaf 2020 de elektrische fiets 

fiscaal enorm gestimuleerd wordt is snelle realisatie van dit fietspad nog belangrijker geworden. 

 

De geschiedenis inzake de planvorming over dit fietspad is lang en in de realisatie is er al enkele jaren weinig 

slagkracht te ontdekken bij de gemeenten Nuenen en Geldrop-Mierlo. Wij willen voorkomen dat snelfietspad 

in de realisatie het traagste fietspad van Brabant wordt. Verder uitstel is wat ons betreft niet wenselijk. 

Daarom hebben we de volgende vragen aan uw college: 

 

1. Wat is de planning omtrent de realisatie van het snelfietspad Eindhoven – Helmond? 

 

2. Wanneer is geplande oplevering van het gehele (tussen stations Eindhoven en Helmond CS) 

snelfietspad? 

 

3. Wat zijn de knelpunten die aanwezig zijn op het grondgebied van de gemeenten Nuenen en 

Geldrop-Mierlo? 

 

4. Wat zijn de gevolgen als de gemeenten Nuenen en Geldrop-Mierlo hun bestuurlijke afspraken uit 

het convenant snelfietspad niet nakomen? 

 

5. Op welke wijze wordt het fietspad aangesloten op het Eindhovense fietspadennetwerk? 

 

6. Bent u het met ons eens dat het wenselijk is dat dit snelfietspad snel wordt afgemaakt? 

Met hartelijke groet, 

Stijn Smeulders 

 

 

 


